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Beretning fylkestingsgruppa i Vestfold og Telemark SV   
  
Fylkestingsgruppa bestod av Ådne Naper, Torunn Hovde Kaasa og Kristian Sommerseth.  
  
Ådne Naper satt i fylkesutvalget og ledet hovedutvalg for klima, areal og plan.  
Torunn Hovde Kaasa satt i hovedutvalg for utdanning, og hovedutvalg for Telemark.  
Kristian Sommerseth satt i hovedutvalg for kultur, og hovedutvalg for Vestfold.  
  
SV har styrt i flertall sammen med AP, SP, MDG og R siden 2019.  
Grete Wold var del av fylkestingsgruppa fra 2019 til hun fikk fritak etter stortingsvalget i 2021.  
Torunn Hovde Kaasa satt i hovedutvalg for kultur fra 2019 til 2021, og gikk deretter inn i 
hovedutvalg for utdanning. Kristian Sommerseth rykket opp fra 1.vara til fast medlem av 
fylkestinget etter Grete Wolds fritak. Han gikk dermed inn i hovedutvalg for kultur.  
 
 

Beretning fylkestingsgruppa Vestfold 

Etter valget ble det en ganske rolig periode. Fylkestingsgruppa ble konstituert 20.9.  

Lisa A. Winther ble gruppeleder og Kristian Sommerseth vara.  

25.9. deltok våre folkevalgte på digitalt informasjonsmøte for nye folkevalgte. 

26.9. deltok Lisa og Kristian på møte med AP, Sp, MDG og Rødt for å diskutere videre 

samarbeid. 

Posisjoner ble fordelt mellom partiene. SV fikk følgende representasjon 

Fylkesutvalg: Lisa A. Winther  , vara  Kristian E. Sommerseth 

Fylkestinget: Lisa A. Winther og Kristian E. Sommerseth. 

Vara Pernille R. Grung, Nicolai Bratsberg 

  

18.10. ble det holdt et møte i Fylkesutvalgsgruppa og senere med alle 

fylkestingsrepresentantene i opposisjonen, som ledes av Are Karlsen fra AP 

24.10. Var det konstituering av fylkestinget. 

25.10. Digitalt KS seminar. 

28. og 29.10 deltok Lisa og Kristian på SVs folkevalgtopplæring i Oslo. 

1.11. deltok Lisa og Kristian på budsjettmøte i regi av fylkesdirektøren. På grunn av splittingen 

var det tverrpolitisk enighet om å vedta budsjettet uten store endringer. 

21.11. Fylkesting. Her ble det valgt representanter til ulike utvalg og råd 

Hovedutvalg for kultur: Kristian E. Sommerseth, 4.vara Farshad Mohseni 

Hovedutvalg for Utdanning:  Pernille R. Grung,  

Hovedutvalg for Klima, Miljø og Næring: Lisa A. Winther 3.vara: Linn Schistad  

Hovedutvalg for samferdsel: 1.vara Nicolai Bratsberg  

1.varaplass i kontrollutvalget: Johnny Pettersen  
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Særskilt klagenemd: Farshad Mohseni 

     Oslofjorden friluftsråd: Stein Vidar Samuelsen 

Nettverket for bærekraftige byer: vara Lisa A. Winther 

  

Fylkesstyret i KS Vestfold: Kristian fikk plass. 

Fylkesmøtet: Kristian E. Sommerseth, Varar Lisa A. Winther 

     Kristian har etter dette deltatt på styremøter for KS. 

      Lisa ble vara til nettverket for bærekraftige byer 

I tillegg til valgene ble forskrifter om godtgjørelser og velferdsgoder behandlet. Noen 

høringsforslag, avtaler samt en interpellasjon fra Rødt. Den handlet om flagging av det 

Palestinske flagget på fylkeshuset på FNs internasjonale dag for solidaritet med det 

palestinske folk. Vi stemte for forlaget, som for øvrig falt med god margin.  

Søknad fra papirhuset om tilskudd og sletting av gjeld ble også behandlet, uten å ha vært 

innom utvalget først. 

22.11. Ble det holdt et «bli kjent»-møte med orienteringer i hovedutvalget for Klima, næring og 

miljø» samt Hovedutvalget for inkludering, idrett og kultur. 

28.11. Ble første Fylkesutvalg holdt. Før møtet var det befaring på Nøtterøy vgs, og saken om 

utbygging ble behandlet i møtet etterpå. Posisjonen stoppet prosjektet mot opposisjonens 

stemmer, og ønsket ny behandling og anbudsrunde. 

Forskrift om inntaksregler for videregående skole ble også behandlet, men saken gikk videre 

til fylkestinget. Saken ble ikke sendt til behandling i Utvalget for utdanning. 

Saken om skolestruktur i nordre Vestfold ble bestemt utsatt på grunn av manglende 

medvirkning. 

12.12. Fylkesting 1.sak her var Gumserød gård. Vi argumenterte for at Fylkeskommunen 

skulle overta gården, men dette ble ikke støttet av posisjonen. 

Igjen kom forskrift om inntak og formidling av skoleplasser opp. Posisjonen ønsket 

karakterbasert opptak og fikk flertall. SV og Rødt forlangte lovlighetskontroll da saken ikke har 

vært ute på høring. 

Utvidelse av Nøtterøy vgs fikk samme stemmetall som i FU og ny runde med anbud skal 

gjennomføres, mot våre stemmer. 

Budsjettbehandling. Opposisjonen leverte alternativt budsjett og noen verbalforslag. Vi fikk 

kun flertall for ett av disse, Arealnøytralitet for Vestfold fylke innen 2030. Ellers var det en del 

rare forslag fra posisjonen, som vi må leve med.  

Før hvert fylkesting har vi deltatt på gruppemøter med opposisjonen. Samarbeidet er godt og 

diskusjonene er både opplysende og klargjørende. Vi opplever god støtte fra de andre 

partiene i opposisjonen. I noen saker opplever vi også støtte fra INP.  

Hver fredag fra kl 9-9.20 deltar Lisa på digitalt møte med de andre gruppelederne fra SV i 

fylkene. 


